
Interpelacja nr 146 

do ministra spraw wewnętrznych i administracji 

w sprawie stosowania przepisów ustawy z dnia 16 grudnia 2016 r. 

o zmianie ustawy o zaopatrzeniu emerytalnym funkcjonariuszy 

Policji, Agencji Bezpieczeństwa Wewnętrznego, Agencji 

Wywiadu, Służby Kontrwywiadu Wojskowego, Służby Wywiadu 

Wojskowego, Centralnego Biura Antykorupcyjnego, Straży 

Granicznej, Biura Ochrony Rządu, Państwowej Straży Pożarnej i 

Służby Więziennej oraz ich rodzin 

 

Zgłaszający: Katarzyna Maria Piekarska 

Data wpływu: 22-11-2019 

Zgodnie z regulaminem Sejmu RP składam na ręce Pani Marszałek interpelację 

kierowaną do ministra spraw wewnętrznych i administracji w sprawie udzielenia 

informacji dotyczących stosowania zapisów ustawy z dnia 16 grudnia 2016 r.  

o zmianie ustawy o zaopatrzeniu emerytalnym funkcjonariuszy Policji, Agencji 

Bezpieczeństwa Wewnętrznego, Agencji Wywiadu, Służby Kontrwywiadu 

Wojskowego, Służby Wywiadu Wojskowego, Centralnego Biura 

Antykorupcyjnego, Straży Granicznej, Biura Ochrony Rządu, Państwowej 

Straży Pożarnej i Służby Więziennej oraz ich rodzin. 

W związku z wieloma pytaniami, z jakimi zwracają się do mnie osoby objęte 

zapisami ww. ustawy, zwracam się do pana ministra z prośbą o udzielenie 

odpowiedzi na następujące pytania: 

Ile zostało złożonych wniosków na ręce Pana Ministra w trybie art. 8a? 

Ilu osobom podlegającym ustawie zostały przywrócone świadczenia w trybie 

zastosowania art. 8a? 

Jaka liczba odwołań od decyzji o obniżeniu świadczenia została przesłana  

do ZER i skierowana na drogę postępowania sądowego? 

Proszę o niezwłoczną odpowiedź na moją interpelację. 

Z poważaniem 

Katarzyna Piekarska 


